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Fractie: VVD 
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  11 

Vraag: Op het gebied van veiligheidsindicatoren doet Maastricht het slechter dan het 
gemiddelde. Welke onderliggende problemen veroorzaken dit, welke acties heeft u 
uitgezet om het gemiddelde te halen? Indien u niet voor het gemiddelde gaat wat 
zouden dan de benodigde middelen zijn om deze ambitie in te zetten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  13 

Vraag: U geeft aan dat minder dan 40% van de inwoners tevreden is over hoe de 
gemeente leefbaarheid en veiligheid borgt. De stijging van 2019 op 2021 was 
positief echter is nu een daling ingezet. Welke score ambieert u en wat doet u daar 
specifiek voor? Wat zouden de extra kosten zijn om deze data jaarlijks te meten ipv 
twee jaarlijks? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  13 

Vraag: Hoeveel extra boa’s zijn ingezet in de uitvoering op basis van het coalitieakkoord? 
Hoeveel zijn daarvan in vaste dienst van de gemeente gekomen? Wat merkt u dat 
de extra capaciteit oplevert in de stad? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  13 

Vraag: Wanneer bent u weer begonnen met het handhaven in de nachtelijke uren en 
hoeveel en op welke tijden worden deze ingezet? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  17 

Vraag: Hoever bent u in de uitvoering met het reduceren van Maaiveld parkeren. Is er al 
een locatie voorzien voor een parkeergarage, en wordt er ook gekeken naar extra 
parkeermogelijkheden ondergronds wanneer nieuwe locaties in het gebied 
ontwikkeld worden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:  18 

Vraag: Hoeveel logistieke makelaars hebben we in dienst en worden deze met name 
ingezet voor de zero emissie zone? IS deze capaciteit voldoende met name voor de 
zero emissie zone om alle ondernemers door de nieuwe regelgeving te krijgen? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 7 

Pagina:  268 

Vraag: Het subsidiebedrag per buurtraad/buurtnetwerk verschilt, hoe wordt de subsidie 
aan een buurtnetwerk opgebouwd. Hoe komt u bijvoorbeeld op de bedragen van 
Borgharen, Itteren, Scharn en Ceramique? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  27 

Vraag: Is het mogelijk om onze fractie de werkgelegeheidseffecten 2023 te laten 
toekomen wanneer deze beschikbaar zijn? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  29 

Vraag: Hoever bent u met de uitvoering van de derde incubator? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  29 

Vraag: Wordt er een link gelegd door het expat centrum of een andere lokale instelling 
tussen vacatures van bedrijven waar expats voor geschikt zijn en afgstuderende 
studenten/expats? Is er een platform waarbij door de gemeente actief gelobbyd 
wordt bij onze (regionale) bedrijven om vacatures te plaatsen en expats om zich te 
melden? We zien dat veel studenten die hier willen blijven moeite hebben goede 
banen in de regio te vinden die Engelstalig zijn. We denken aan intensief contact 
met bedrijven en instellingen zoals, APG, DSM, Medtronic, DHL en onze bedrijven 
op de health campus en vragen ons af of dit er is. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  16 

Vraag: Klopt het dat de motie om de plaatsnaamborden in het dialect te ondertitelen nog 
niet in deze begroting is meegenomen? De motie is bij de kaderbrief 2025 
aangenomen, is uitvoering wel al in gang gezet? Is bijvoorbeeld al contact gezocht 
met de Veledeke? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  221 

Vraag: In de eerste berap 2024 heeft u een negatieve post opgenomen van 3 miljoen voor 
BUIG. Het BUIG overschot uit het verleden heeft u ons medegedeeld is ingezet om 
de taakstelling sociaal domein met 1,8 miljoen structureel te verminderen 
(november 2023). Is het dan nu niet zo dat er geen dekking meer is voor de 
originele opvulling van de taakstelling aangaande 1,8 miljoen en dat bij sociaal 1,8 
miljoen gevonden moet worden? Gezien de afspraak van het coalitieakkoord dat de 
taakstelling binnen het sociaal domein opgelost zou worden? Op welke manier 
heeft het programma sociaal opnieuw invulling gegeven aan de taakstelling? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  37 

Vraag: Wat is de reden voor de grote stijging van het absoluut verzuim? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 14 

Pagina:  87 

Vraag: Stijging/daling effectindicatoren Volksgezondheid wordt automatisch de nieuwe 
doelstelling. Wat is nu het streven van de gemeente Maastricht, waar gaan we 
voor, wanneer is het goed? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  89 

Vraag: Verkleint relining niet de capaciteit terwijl we juist meer capaciteit nodig hebben? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 

Pagina:  93 

Vraag: Wat is de reden dat de CO2 uitstoot voor 2023 nog niet bekend is? Ook hier wat is 
nu de doelstelling (niet alleen resultaat 2022 en dan beter, waar gaan we voor)? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 

Pagina:  116 

Vraag: Wat is de reden voor de stijging af te geven reisdocumenten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 18 

Pagina:  123 

Vraag: Welke activiteiten zijn VPB plichtig binnen de Gemeente?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 19 

Pagina:  131 

Vraag: Wat is de 200k vermindering in paragraaf 2.13? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 20 

Pagina:  140 

Vraag: Wat is de doelformatie 2025 en indien anders dan 2024, waar zit verschil in? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 21 

Pagina:  140 

Vraag: Hoe gaan jullie ervoor zorgen dat deel inhuur ZZP’er inzichtelijk wordt? Plan van 
aanpak?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 22 

Pagina:  145 

Vraag: Waarom wordt de business case van de scan auto als een risico gezien? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 23 

Pagina:  155 

Vraag: Wat is het financieel risico bij verlofsparen? Is hiervoor nu niks opgenomen in de 
begroting? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 24 

Pagina:  156 

Vraag: Wat is impact van netcongestie op het MJIP (laadpalen etc.)?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 25 

Pagina:  157 

Vraag: Hoe groot is de onderbezetting en wanneer is dit opgelost? Financieel risico is groot 
in verhouding tot de oplossing. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 26 

Pagina:  160 

Vraag: Waarom is er geen onderhoudsplan voor de MFA’s? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 27 

Pagina:  192 

Vraag: Hoe groot is de onderhoudsachterstand bij het areaal wegen? Welk deel is 
acceptabel en welk deel niet? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 

Pagina:  199 

Vraag: Welke afschrijvingstermijn wordt gebruikt voor een boom? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 

Pagina:  200 

Vraag: 2x dezelfde paragraaf 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 30 

Pagina:  201 

Vraag: Heeft de energiebesparingsplicht geen impact op de verlichting en vervanging 
hiervan (Led en pas 20% is Led)? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 31 

Pagina:  210 

Vraag: Gezien de gestegen kosten, zijn de opbrengsten uit canon voldoende dekkend voor 
bekostigen uitbaggeren over x aantal jaar? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 32 

Pagina:  230/231 

Vraag: Hier staat “De overige investeringen worden bij de begrotingsbehandeling met het 
vaststellen van de financiële positie geautoriseerd”. Betreft dit ook de 
investeringen in 2024 en in welke mate wijken deze dan af van hetgeen in 
begroting 2024 is vastgesteld?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 33 

Pagina:   

Vraag:  
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Antwoord:  

  

Vraagnummer: 34 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 35 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 36 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 37 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 38 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 39 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 40 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

 


